
Z  Á  P  I  S 
z 10. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 21. září 2016 od 18:00 hodin 
 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 
                 Celkem bylo přítomno 20 členů zastupitelstva města. 
Omluveni: Mgr. Milan Dančišin 
Hosté: tajemník MěÚ Soběslav Ing. Radek Bryll, vedoucí finančního odboru MěÚ Soběslav 
paní Marcela Koloušková, vedoucí oddělení územního plánování a památkové péče OVRR 
Ing. arch. Dagmar Buzu, vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ Soběslav paní 
Věra Hanzalová 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že je přítomno 20 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 
a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 
že je z jednání zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně 
zveřejněn na internetových stránkách města, a dále je pořizován obrazový záznam. Oba 
záznamy budou k dispozici na MěÚ Soběslav. 

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 10. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2016 
2. Program regenerace městské památkové zóny Soběslav,  
      V. etapa pro roky 2017–2026 
3. Pravidla pro udělování čestného občanství města Soběslav  
4. Majetkové převody 

A: Prodej pozemku p. č. 4040 díl a) v k. ú. Soběslav  
B: Prodej pozemku p. č. 325/24 v k. ú. Soběslav 
C: Směna pozemků p. č. 325/25 a p. č. 368 díl a) v k. ú. Soběslav 
D: Směna pozemků p. č. 1840/79 a p. č. 1840/80 v k. ú. Soběslav 
E: Prodej stavebních pozemků v lokalitě u sídliště Svákov  

5. Transparentní radnice – studie 1. část 
6. Různé 

K programu obdrželi zastupitelé upravenou tabulku k bodu č. 1. Rozpočtové opatření  
č. 3/2016.  

Mgr. Alena Krejčová podala návrh na vyřazení bodu č. 5. Transparentní radnice – studie  
1. část z důvodu, že město a Finanční výbor se touto problematikou již zabývá a připravuje se 
vlastní cesta tak, aby směřovala k Transparentní radnici.  
Ing. M. Kákona – navrhl ponechat bod č. 5 Transparentní radnice v programu jednání ZM. 
Mgr. A. Krejčová – postupové kroky k Transparentní radnici již byly učiněny. 
MUDr. J. Chabr – vzhledem k tomu, že město směřuje k transparentnosti, přiklání se k tomu, 
aby tento bod nebyl zařazen do programu jednání ZM. 

Hlasování o návrhu vyřazení bodu č. 5. Transparentní radnice – studie 1. část z programu jednání ZM 
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
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Proti: 3 
Ing. Martin Kákona; Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe 
Zdržel se: 2 
Růžena Domová; Jaroslav Himpan 

Návrh byl přijat. 

Hlasování o programu jako celku (z programu jednání bude vypuštěn bod č. 5) 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; 
Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 3 
Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe; Růžena Domová 

Program byl schválen. 

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města MUDr. Lubomír Kříž, 
MUDr. Jan Chabr a paní Marcela Hánová. 

Hlasování o složení návrhové komise: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Martin 
Kákona; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
MUDr. Lubomír Kříž; MUDr. Jan Chabr; Marcela Hánová 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 
zastupitelstva města paní Ludmilu Zbytovskou a Mgr. Michala Pánka.  

Hlasování o složení ověřovatelů: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Ludmila Zbytovská; Mgr. Michal Pánek 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 9. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 
svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Květoslava Štaubrová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 
jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 1 – Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2016 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ  
Příloha:  

- Rozpočtové opatření č. 3/2016  
Rozpočtovým opatřením č. 3/2016 zahrnuje město do svého rozpočtu na rok 2016 nově 
přijaté dotace a dary a jejich použití a také upravuje výnosy a další příjmy ze své činnosti 
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podle skutečného vývoje. Původní tabulka rozpočtového opatření č. 3 byla po obdržení 
závazného rozhodnutí o přidělení dotace na obnovu hradu a vybudování kanalizace 
v Chlebově aktualizována (změny se týkají bodu 7, 8 a 9 nové tabulky). Vzhledem k tomu, že 
část zvýšených příjmů není v této změně použita na krytí výdajů, vzniká přebytek, který sníží 
čerpání rezervy na vyrovnání ročního rozpočtu.  
Upraveným rozpočtovým opatřením č. 3/2016 se zvyšují příjmy města o 6.768.225 Kč na 
konečných 154.585.569 Kč a výdaje o 4.712.225 Kč na 164.629.569 Kč. Prostředky použité 
na vyrovnání rozpočtu z rezervy na běžných účtech se snižují o 2.056 tis. Kč na konečných 
10.044 tis. Kč.  

Předsedkyně finančního výboru ZM Mgr. Alena Krejčová seznámila členy ZM se zprávou 
Finančního výboru, který se uskutečnil dne 5. 9. 2016 a který doporučuje uvedené rozpočtové 
opatření schválit.  

K tomuto bodu diskutovali:  

Ing. M. Kákona – dotaz, zda se budou moct zastupitelé seznámit s nabídkou nákupu nových 
kontejnerů; dotaz na nákup nového služebního automobilu a zda město nezvažuje odkup 
elektromobilu. 
Ing. J. Bláha – jiný automobil se zatím kupovat nebude, elektromobil by se měl vrátit v únoru 
příštího roku, nabídku na odkup město zatím neobdrželo. Nákupem kontejnerů se bude 
zabývat komise odpadového hospodářství. 
Ing. M. Kákona – vznesl požadavek, zda by s nákupem kontejnerů byli zastupitelé seznámeni.  
Ing. R. Bryll – informace bude rozeslána.  

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  
č. 3/2016 – v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Jan Pehe 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 2 – Program regenerace městské památkové zóny Soběslav, V. etapa pro roky 
2017–2026 
Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – pracovnice OVRR – oddělení územního plánování  
a památkové péče MěÚ 
Příloha:  

- Program regenerace Městské památkové zóny Soběslav, V. etapa pro roky 2017-2026 

Město Soběslav každoročně čerpá finance z dotačního Programu Ministerstva kultury 
„Program regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón“. 
V programu MPZ Soběslav pro roky 2017 – 2026 jsou vyjmenovány všechny nemovité 
kulturní památky v MPZ Soběslav a tím je umožněno jejich zařazování do dotačního 
programu v konkrétních letech. Zároveň je možné program regenerace aktualizovat.  

Bez diskuse. 
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Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje Program regenerace městské památkové zóny Soběslav, 
V. etapa pro roky 2017–2026, v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Pravidla pro udělování čestného občanství města Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ  
Příloha:  

- Pravidla pro udělování čestného občanství města Soběslav 
- Seznam osob, kterým bylo uděleno čestné občanství města Soběslav 

Předložen návrh Pravidel pro udělování čestného občanství města Soběslav. Město může 
udělit poctu čestného občana fyzické osobě, která se významnou měrou zasloužila o rozvoj, 
propagaci či pověst města. Zároveň může poctu čestného občanství odejmout.  

Bez diskuse. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje Pravidla pro udělování čestného občanství města Soběslav 
v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Růžena Domová; Jan Pehe; Zdeněk Vránek 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – Majetkové převody  
A: Prodej pozemku p. č. 4040 díl a) v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemku p. č. 4040 díl a) v k. ú. Soběslav 

Předložen návrh prodeje pozemku p. č. 4040 díl a) v k. ú. Soběslav o výměře 71 m2 manželům 
Marii a Karlovi Havleovým. Celková kupní cena činí 8.520 Kč.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 4040 díl a) o výměře 71 m2 v k. ú. 
Soběslav manželům Marii a Karlovi Havleovým, Soběslav, za cenu dle znaleckého posudku, 
tj. 120 Kč/m2. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

B: Prodej pozemku p. č. 325/24 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemku p. č. 325/24 v k. ú. Soběslav 

Předložen návrh prodeje pozemku p. č. 325/24 v k. ú. Soběslav o výměře 30 m2 Mgr. Pavlu 
Kastnerovi, Plzeň. Celková kupní cena činí 3.600 Kč. 

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 325/24 o výměře 30 m2 v k. ú. Soběslav 
Mgr. Pavlu Kastnerovi, Plzeň, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 120 Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

C: Směna pozemků p. č. 325/25 a p. č. 368 díl a) v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke směně pozemků p. č. 325/25 a p. č. 368 díl a) v k. ú. Soběslav 
            s doplatkem mezi městem Soběslav a paní Irenou Pragerovou, Soběslav 

Předložen návrh směny pozemků p. č. 325/25 o výměře 42 m2 ve vlastnictví města Soběslavi 
za pozemek p. č. 368 díl a) v k. ú. Soběslav o výměře 17 m2 ve vlastnictví paní Ireny 
Pragerové. Rozdíl ve výměrách ve prospěch města je 25 m2. Paní Pragerová doplatí městu 
částku 3.000 Kč. 

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemku p. č. 325/25 o výměře 42 m2 ve vlastnictví 
města Soběslavi za pozemek p. č. 368 díl a) o výměře 17 m2 ve vlastnictví paní Ireny 
Pragerové, Soběslav, vše v k. ú. Soběslav. Rozdíl ve výměře doplatí městu Soběslav paní 
Irena Pragerová za cenu dle znaleckého posudku, tj. 120 Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
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Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

D: Směna pozemků p. č. 1840/79 a p. č. 1840/80 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke směně pozemků p. č. 1840/79 a p. č. 1840/80 v k. ú. Soběslav 
s doplatkem mezi městem Soběslav a panem Martinem Kubešem, Soběslav,  
a Ing. Šárkou Holou, Planá nad Lužnicí 

Předložen návrh směny pozemku města Soběslav p. č. 1840/79 o výměře 10 m2 a pozemku  
p. Martina Kubeše, Soběslav a Ing. Šárky Holé, Planá nad Lužnicí, p. č. 1840/80 o výměře  
45 m2. Rozdíl ve výměře ve prospěch p. M. Kubeše a Ing. Š. Holé činí 35 m2.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemku p. č. 1840/79 o výměře 10 m2 ve vlastnictví 
města Soběslavi za pozemek p. č. 1840/80 o výměře 45 m2 ve vlastnictví Ing. Martina 
Kubeše, Soběslav, a Ing. Šárky Holé, Planá nad Lužnicí, vše v k. ú. Soběslav. Rozdíl ve 
výměře doplatí město Soběslav za cenu dle znaleckého posudku, tj. 200 Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 20 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

E: Prodej stavebních pozemků v lokalitě u sídliště Svákov 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji stavebních pozemků v lokalitě u sídliště Svákov 
- Tabulka – přehled licitovaných pozemků dne 12. 9. 2016 
- Mapa licitovaných pozemků dne 12. 9. 2016 

Dne 12. 9. 2016 byl realizován v KDMS prostřednictvím realitní a dražební kanceláře Soreta 
Group, a. s., Tábor, prodej stavebních pozemků v lokalitě u sídliště Svákov jako veřejné 
výběrové řízení formou licitace. Vyvolávací cena činila 650 Kč/m2 bez DPH. Dle ustálené 
praxe realitní kanceláře byly licitované ceny pozemků zaokrouhleny na celkovou nejbližší 
vyšší vyvolávací cenu pozemku.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej stavebních pozemků v lokalitě u sídliště Svákov takto: 
poz. 
č. 

parc. č. v k. ú. 
Soběslav 

m2 nabyvatel 
vylicitovaná cena v Kč včetně 
DPH 

2. 
2103/533 
2103/534 

837 Karel a Ivana Raškovi, Soběslav 775.000 

3. 
2103/531 
2103/532 

826 
Jan Hřib, Domažlice 
Iveta Matějů, Soběslav 

750.000 

4. 
2103/529 
2103/530 

826 
Libor a Jana Vnoučkovi, 
Mladá Vožice 

665.000 

5. 
2103/527 
2103/528 

823 
Aleš Koblása a Hana Bělohlavová, 
Soběslav 

647.300 
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6. 
2103/525 
2103/526 

824 
Jaroslav Lapec, Soběslav, 
Dana Lapcová, Praha 

648.100 

7. 
2103/475 
2103/524 

849 
Lukáš Houdek, Veselí n/Luž., 
Nikola Kozmíková, Soběslav 

667.800 

8. 2103/540 821 
Ondřej Trubka, Protivín,  
Kateřina Šimáková, Soběslav 

810.000 

9. 2103/543 829 
Tomáš Fořter, Tábor,  
Ivana Fořterová, Soběslav 

755.000 

10. 2103/544 742 Lubomír Boháč, Praha 583.600 
11. 2103/545 746 Aleš a Lucie Krejčí, Praha 586.800 
12. 2103/546 745 Rostislav Štaubr, Soběslav 586.000 

13. 2103/547 745 
Jiří Karas, České Budějovice, 
Michaela Dvořáková, Soběslav 

586.000 

16. 2103/550 801 Petr a Stanislava Menhartovi, Soběslav 630.000 

17. 
2101/11 
2103/541 

786 
Jan Sklenář, Kladno, 
Pavla Píšová, Soběslav 

755.000 

18. 
2103/558 
2103/561 

850 
Tomáš Kostka, Jindřichův Hradec, 
Jana Sedláčková, Vesce 

755.000 

19. 
2103/557 
2103/560 

866 Marcela Procházková, Soběslav 681.110 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 6 – Různé 

Ing. M. Kákona – vznesl dotaz, zda-li bude zastupitelstvu města předložen k diskusi způsob 
realizace Transparentní radnice.  
Ing. J. Bláha – ZM bude schvalovat příslušné dotační tituly, které budou k tomuto účelu 
získány. Zároveň bude toto projednávat Finanční výbor.  
Mgr. A. Krejčová – Finanční výbor se celou záležitostí průběžně zabývá a bude informovat 
ZM.  
J. Kodat – vyjádřil názor, že zastupitelstvo svým hlasováním vyjádřilo nevůli jednat  
o Transparentní radnici. 
Ing. J. Bláha – odpověď Mgr. A. Krejčové považuje za dostatečnou, celou záležitost 
projednává Finanční výbor a bude projednána i zastupitelstvem města.   
B. J. Skočdopol – předložil připomínku k zveřejněným variantám parkování vozidel na 
náměstí Republiky. Zhodnotil velmi pozitivně oslavy 95. výročí fotbalového oddílu a navrhl 
se již začít připravovat na akci ke stoletému výročí fotbalového oddílu a nechat k tomuto 
výročí udělat knihu. 
Ing. J. Bláha – podněty budou předány p. M. Nývltovi, předsedovi fotbalového oddílu  
TJ Spartak Soběslav, a požádal p. Skočdopole o podání připomínek k parkování písemně pro 
potřeby projednání.  
MUDr. J. Chabr – reagoval na příspěvek p. J. Kodata o údajné nevůli k transparentnosti – 
město je pro transparentnost a pracuje na tom. 
J. Kodat – reagoval na příspěvek MUDr. J. Chabra a sdělil, že nepoužil slova nevůle 
transparentnosti, ale nevůle zastupitelstva se tímto tématem zabývat.  
Ing. P. Král – důvody zamítnutí nejsou pravdivé, ale celou věc nechce dále rozvádět.  



8 

R. Domová – dotaz, zda město zvažuje řešit na základě vyhlášky o rušení nočního klidu 
nonstop provoz provozoven, např. provozovny Netopýr.  
Ing. J. Bláha – nová vyhláška o nočním klidu měla být projednána na dnešním jednání ZM. 
Z důvodu výkladových nejasností Ministerstva vnitra bude v případě její připravenosti 
předložena na příštím jednání ZM.  Tato vyhláška řeší akce a neřeší provozovny. Bližší 
informace v případě zájmu podá Ing. R. Bryll.  
Ing. M. Kákona – informoval o soudu, který se uskutečnil minulý týden ohledně pohlavku 
(viz jednání ZM v září minulého roku). Dále upozornil na údajné nezákonné jednání  
Mgr. P. Valeše, kdy se snažil opakovaně mařit výkon petičního práva Pirátské strany při 
Rožmberských slavnostech.  
Ing. J. Bláha – proti rozhodnutí okresního soudu podal státní zástupce odvolání, věc bude dále 
řešit krajský soud. 
Mgr. P. Valeš – sdělil, že v žádném případě nepostupoval nezákonně.  
Ing. J. Bláha – celý průběh akce je zmonitorován, bude předán právnímu zástupci města 
k posouzení, zda při výkonu petiční činnosti nedošlo k porušení veřejného pořádku. 
L. Zbytovská – pro Vaši akci jste využili městských slavností jako akce, na kterou je svoláno 
velké množství obyvatel. 
Mgr. A. Krejčová – vyjádřila názor, že taková akce nepatří na obdobné kulturní akce jako 
jsou Rožmberské slavnosti. 
J. Kodat – dotaz, kdo rozhodl o podání dovolání k Nejvyššímu soudu proti rozsudku 
Krajského soudu v Českých Budějovicích ve věci zásahu MP Soběslav během loňských 
Rožmberských slavností.  
Ing. J. Bláha – právní zástupce města po prostudování rozsudku krajského soudu doporučil 
vzhledem k důkazům podat dovolání k Nejvyššímu soudu v Brně. Rozhodnutí krajského 
soudu respektujeme, pokud se v rámci kasačního řízení Nejvyšší soud nevyjádří jinak.  
Z. Vránek – upozornil J. Kodata na respektování práva města využít všech opravných 
prostředků.  
Mgr. P. Lintner – přednesl návrh na ukončení rozpravy k tomuto bodu.   

Hlasování o ukončení rozpravy k tomuto bodu: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 
 
 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 21. září 2016 v 19:00 hodin. 

 


